
Schriftelijke vragen cf. art 30 Reglement van Orde 

 

Fractie   - Gemeentebelangen   

Raadslid  - Jolande Upper 

Onderwerp  - gemeentelijke zwembaden/zwemlessen 

Portefeuillehouder - J.W. Uitslag (wethouder) 

Domein  - Samenleving   

Contactpersoon - Leo Kortstee 

 

Data 

☒ Datum van indiening    14 april 2025 

☒ Behandeling in raadscommissie van  12 mei 2025 

☐ JOIN/RIS nr.   942027 

 

 

Inleiding en vragen: 

Begin deze week hebben inwoners van Gemeente Dalfsen hun zorgen bij ons geuit over het bericht, 
dat al sinds maandag 7 april jl. op de website staat van de gemeente Dalfsen m.b.t. de 
zwemlesgroepen, betreft: 
 
Zwemlessen 
Let op: zowel bij zwembad Gerner als zwembad De Meule zitten alle zwemlesgroepen momenteel vol. 
Ook in seizoen 2025 kunnen er weer zwemlessen gevolgd worden bij zwembad Gerner en zwembad 
De Meule in Nieuwleusen. De lessen starten vanaf 6 mei 2025. 
  
Wij vinden het fantastisch dat de zwembaden binnenkort weer opengaan inclusief en dat de 
zwemlessen 6 mei weer van start gaan! Echter gezien de melding op de website dreigen er nu 
kinderen/inwoners buiten de boot te vallen.  
 
Naast de inwoners, maken ook wij ons zorgen en hebben daarom de volgende vragen: 
• Is de wethouder hiervan op de hoogte?  
• Wat is de oorzaak van dat alle groepslessen direct al vol zijn? 
• Heeft hij daarover contact gehad/gesprekken gevoerd? Zo ja, welke acties zijn daaruit  
             voortgekomen? 
• Zijn er daarnaast gesprekken gevoerd met externe partijen, die zwemlessen aanbieden? Zijn 
             de kosten daarvan inzichtelijk?  
•            Zijn er plannen om de capaciteit van zwemlessen uit te breiden? Bijvoorbeeld door meer  
             instructeurs in te zetten/ aan te nemen/ uit te breiden in uren? 
• Hoe worden de inwoners geïnformeerd? Wat zijn de mogelijkheden, kunnen  
             kinderen/inwoners, die nu buiten de boot vallen, later alsnog aansluiten voor de lessen? 
• Hoe wordt de voortgang van de “Motie Vangnet zwemveiligheid” gemonitord, zeker nu er een 
             stop lijkt te zijn? 
• Zijn er prioriteiten voor bepaalde groepen, zoals jonge kinderen of mensen die nog geen  
             zwemdiploma hebben? 
 
In 2022 is de “Motie Vangnet zwemveiligheid” raadsbreed aangenomen waarin is uitgesproken dat het 
voor iedere inwoner van de gemeente Dalfsen mogelijk moet zijn om te leren zwemmen en zo 
voldoende zwemvaardig te zijn (C-diploma). In 2023 heeft de raad een uitvoeringsvoorstel ontvangen, 
hierin werd de kanttekening al geplaatst, dat bij de gemeentelijke zwembaden alle zwemlesgroepen 
(praktisch) vol zitten en dat daar de komende jaren niet veel in zou veranderen o.a. vanwege de 
coronaperiode, waarin achterstand in het volgen van zwemlessen is ontstaan. 
 
We zitten nu in 2025, coronaperiode ligt al even achter ons. Hoe ziet de wethouder het nu voor zich in 
2025 en komende jaren voor wat betreft het aanbod van zwemlessen? 
 

 

 



 

Beantwoording: 

De beantwoording op de vragen moet in samenhang worden gelezen met de antwoorden op de 
schriftelijke vragen van de fractie van de ChristenUnie. Hieronder gaan wij nader op de door u 
gestelde vragen in: 
• Is de wethouder hiervan op de hoogte? 
Antwoord: Dat de zwemlesgroepen vol zitten, is bekend.  
 
• Wat is de oorzaak van dat alle groepslessen direct al vol zijn? 
Antwoord: Dit heeft meerdere oorzaken. O.a. heeft dit te maken dat de zwemlessen goed staan 
aangeschreven, er sprake is van wachtlijsten bij enkele zwembaden in de regio, er afnemende 
mogelijkheden voor zwemlessen in de regio zijn en er ook sprake is van veel vraag naar zwemlessen 
vanuit inwoners in de gemeente Dalfsen zelf.  
 
• Heeft hij daarover contact gehad/gesprekken gevoerd? Zo ja, welke acties zijn daaruit  
             voortgekomen? 
Antwoord: De bedrijfsleider zwembaden heeft dit gemeld en ook gekeken naar mogelijkheden om 
vanuit de capaciteit en mogelijkheden die er zijn zoveel mogelijk tegemoet te komen aan de vraag 
naar zwemlessen. Hierbij is het in overleg met de zweminstructeurs gelukt enkele extra groepen te 
creëren met als gevolg dat (praktisch) iedereen zwemles kan volgen. 
 
• Zijn er daarnaast gesprekken gevoerd met externe partijen, die zwemlessen aanbieden? Zijn 
             de kosten daarvan inzichtelijk? 
Antwoord: Nee, deze gesprekken zijn niet gevoerd. Zoals reeds gemeld, is het gelukt enkele extra 
groepen te creëren. Hiernaast is de praktijk dat degenen die geen zwemles kunnen volgen zelf op 
zoek gaan naar mogelijk andere aanbieders van zwemles. Wel worden dan betrokkenen geïnformeerd 
over andere mogelijkheden in de regio waar zwemles wordt aangeboden.  
 
•            Zijn er plannen om de capaciteit van zwemlessen uit te breiden? Bijvoorbeeld door meer  
             instructeurs in te zetten/ aan te nemen/ uit te breiden in uren? 
Antwoord: Nee, zoals hierboven reeds is aangegeven, hebben we op dit moment reeds problemen om 
de huidige capaciteit van zwemlessen te blijven bieden, waarbij het dit jaar gelukt is enkele extra 
groepen te creëren. We hopen dat we de komende jaren de huidige capaciteit kunnen blijven bieden, 
maar dit is maar zeer de vraag of dit lukt i.v.m. het tekort aan gediplomeerde zweminstructeurs. 
 
• Hoe worden de inwoners geïnformeerd? Wat zijn de mogelijkheden, kunnen  
             kinderen/inwoners, die nu buiten de boot vallen, later alsnog aansluiten voor de lessen? 
Antwoord: Inwoners krijgen te horen of ze zwemles kunnen volgen. Praktijk is dat op het laatste 
moment nog enkele kinderen/inwoners alsnog afzien van het volgen van zwemles. Zoals gemeld, is 
het gelukt enkele extra groepen te creëren met als gevolg dat (praktisch) iedereen zwemles kan 
volgen. 
 
• Hoe wordt de voortgang van de “Motie Vangnet zwemveiligheid” gemonitord, zeker nu er een 
             stop lijkt te zijn? 
Antwoord: Via eventuele geluiden die we ontvangen van inwoners, dat het hen niet lukt ergens (ook 
niet in de regio) zwemles te volgen. Zoals gemeld, is het gelukt enkele extra groepen te creëren met 
als gevolg dat (praktisch) iedereen zwemles kan volgen. 
 
• Zijn er prioriteiten voor bepaalde groepen, zoals jonge kinderen of mensen die nog geen  
             zwemdiploma hebben? 
Antwoord: Nee, op dit moment hanteren wij geen prioriteiten voor bepaalde groepen.  
 
 

 

 

 

 


